

# 我爱召会生活

教会的生活

Cs714

1. 有些宗教人士会说：『耶稣不可喫；我们只要明白道理，努力作好事。』

5 亲爱弟兄，请听主说：『我是生命粮。』 喫主的人凭祂活著，天天喜洋洋。

9 副 我爱召会生活，喫主，喝主，並呼吸主；我爱召会生活，接受神的话。

13 我爱听见呼喊：哦主，阿们，阿利路亚！我爱召会生活，与主同坐席。

The musical score is written in G major (one flat) and 4/4 time. It consists of four staves of music. The first staff (measures 1-4) has chords F, Bb, F, F/A, Bb, F/A, G7, C. The second staff (measures 5-8) has chords F, Bb, F, F/A, Bb, F/A, Bb, F/C, C7, F. The third staff (measures 9-12) has chords F, F/A, Bb, F, Dm, G7, C7. The fourth staff (measures 13-16) has chords F, F/A, Bb, F/A, F, Dm, G7, C7, F. The lyrics are in Chinese and describe the author's love for church life and communion.

2. 我们时常呼喊主名，  
享用祂丰富，  
祂就充满我们  
全人里面每一部。  
天天聚会，交通，歌颂，  
与圣徒一起，  
如此生活直到主来，  
活著同被提。
3. 末后日子，  
社会生活处处是邪恶，  
使你觉得  
好像跌落危险的漩涡；  
速速投入召会生活，  
倾听圣灵说：『这是今日  
地上惟一有福的生活。』